

المستخلص

تعتبر العماره او فن المعمار من الأشياء الأساسيه في الإنشاء او تصميم وتشبيد المباني وبدونها لا يمكن ان تتم عمليات البناء والتشييد . وأهم عنصر فيها هو التصميم الداخلي الذي يعد العنصر الأساسى فى المعمار وبه يتم وضع الشكل النهائى للمباني التى تم إنشائها وتشبيدها . يقوم هذا التطبيق بالمساعدة فى عملية التصميم الداخلي وذلك يحدث بعدة خطوات.

يساعد المشتري او المستفيد (user) , على إختيار المنتجات (الأثاثات) التى يود شرائها بصوره سهله وذلك بعرضها عليه بواسطه الموقع الإلكتروني الخاص بالشركه , والذي يسهل عملية الشراء والعرض بصوره سهله وأسرع .

يساعد المسؤول عن النظام (Administrator) , على ادارة عمليات الشراء وعمليات الحسابات ومعرفة المنتجات الموجوده فى المخازن ويزيد من إمكانية سرعة بيع المنتجات .

ويمكن أيضا عرض المنتجات وتمثيلها بتقنيات كثيرة من تقنيات الواقع المعزز او العالم الافتراضى (Android AR) , وهذا البرنامج يساعد على تجميع القطع بصورة معينه على أساس متفق عليه من قبل مهندسي التصميم الداخلي .

Abstract

Architecture or architecture is one of the main things in the construction or design and construction of buildings without which construction and construction can not be done. The most important element is the interior design, which is the main element in the architecture and the final form of buildings that have been constructed and constructed. This application helps in the process of interior design and it happens in several steps.

The buyer or the beneficiary will assist in selecting the products that he wishes to purchase easily, by presenting them to him through the company's website, which facilitates the process of buying and displaying in an easier and faster way.

The Administrator helps to manage purchases, account operations, inventory, and the ability to quickly sell products.

Products can also be displayed and represented by many enhanced technologies or virtual world (Android AR). This program helps to assemble pieces in a particular way on an agreed basis by interior design engineers.